
 

BRM.0012.8.13.2022 

 

Protokół Nr 44/2022 

z posiedzenia Komisji Oświaty i Kultury Rady Miejskiej Inowrocławia 

odbytego w dniu  21 listopada 2022 r. w Urzędzie Miasta Inowrocławia, 

aleja Ratuszowa 36. 

--------------------------------------------------------------------------------------------------- 
 

Czas z trwania posiedzenia  12.30 do 13.03. 

 

Członkowie Komisji obecni na posiedzeniu: 

przewodnicząca    - Elżbieta Jardanowska, 

członkowie:     - Maria Stępniowska, 

- Maria Żukowska, 

spóźnił się:    - Waldemar Wąśniewski. 

 

Ponadto w posiedzeniu uczestniczyły: 

1. Pan Ryszard Brejza – Prezydent Miasta Inowrocławia, 

2. Pani Dorota Rutkowska – Skarbnik Miasta Inowrocławia, 

3. Pani Magdalena Kaiser – Naczelnik Wydziału Oświaty i Sportu, 

4. Pani Adriana Szymanowska – Naczelnik Wydziału Kultury, Promocji  

i Komunikacji Społecznej, 
 

Listę obecności członków Komisji stanowi załącznik nr 1 do protokołu. 
 

Ad 1. Otwarcie posiedzenia Komisji i stwierdzenie kworum. 
 

Posiedzenie Komisji otworzyła i prowadziła Pani Elżbieta Jardanowska – 

Przewodnicząca Komisji, która na podstawie listy obecności stwierdziła,  

że w obradach Komisji uczestniczy 3 radnych, co wobec ustalonego składu Komisji 

wynoszącego 4 osoby, stanowi kworum pozwalające na podejmowanie 

prawomocnych decyzji.  
 

Ad 2. Propozycje zmian do porządku obrad. 

 

Elżbieta Jardanowska – Przewodnicząca Komisji: 

Zaproponowała zmianę porządku obrad, aby punkt 6 stał się punktem 7 i odwrotnie. 

 

Kto z członków Komisji jest za przyjęciem porządku obrad z uwzględnieniem  

ww. zmiany? 

 

Głosowanie: za – 3, przeciw – 0, wstrz. się – 0. 
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Porządek obrad: 

 

1. Otwarcie posiedzenia Komisji i stwierdzenie kworum. 

2. Propozycje zmian do porządku obrad.  

3. Przyjęcie protokołu nr 43/2022 z 17.10.2022 r. Komisji Oświaty i Kultury. 

4. Opiniowanie projektu budżetu Miasta Inowrocławia na 2023 r.  

5. Ustalenie planu pracy Komisji na I półrocze 2023 r.  

6. Sprawy wymagające opinii Komisji. 

7. Informacja o zamierzeniach promujących Miasto Inowrocław na 2023 r. 

8. Sprawy bieżące. 
 

Ad 3. Przyjęcie protokołu nr 43/2022 z 17.10.2022 r. Komisji Oświaty  

i Kultury. 
 

Elżbieta Jardanowska – Przewodnicząca Komisji: 

Kto jest za przyjęciem protokołu nr 43/2022 z 17.10.2022 r.? 

Głosowanie: za – 3, przeciw – 0, wstrz. się – 0. 

 

Ad 4. Opiniowanie projektu budżetu Miasta Inowrocławia na 2023 r. 

 

Ryszard Brejza – Prezydent Miasta Inowrocławia: 

Przedstawił projekt budżetu Miasta Inowrocławia na 2023 rok oraz projekt uchwały 

w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta Inowrocławia na lata 2023-2034 

- stanowi załącznik do protokołu LXIII sesji Rady Miejskiej Inowrocławia  

z dnia 19 grudnia 2022 r. 

 

Elżbieta Jardanowska – Przewodnicząca Komisji: 

Otwieram dyskusję. 

Skoro nie ma chętnych do zadawania pytań to przechodzimy do głosowania.  

 

Kto z członków Komisji jest za pozytywnym zaopiniowaniem projektu 

uchwały w sprawie uchwalenia budżetu Miasta Inowrocławia na rok 2023 ? 
 

Głosowanie:   za – 4, przeciw – 0, wstrz. się – 0. 

 

Na podstawie § 67 ust. 2 załącznika do uchwały nr X/99/2003 Rady Miejskiej 

Inowrocławia z dnia 26 czerwca 2003 r. w sprawie Statutu Miasta Inowrocławia (Dz. 

Urz. Woj. Kujawsko-Pomorskiego z 2022 r. poz. 1091), Komisja Oświaty  

i Kultury  podjęła uchwałę nr 25/2022 o pozytywnym zaopiniowaniu projektu 

uchwały w sprawie uchwalenia budżetu Miasta Inowrocławia na rok 2023. 
 

Kto z członków Komisji jest za pozytywnym zaopiniowaniem projektu 

uchwały w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta Inowrocławia na lata 

2023-2034? 
 

Głosowanie:   za – 4, przeciw – 0, wstrz. się – 0 
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Na podstawie § 67 ust. 2 załącznika do uchwały nr X/99/2003 Rady Miejskiej 

Inowrocławia z dnia 26 czerwca 2003 r. w sprawie Statutu Miasta Inowrocławia (Dz. 

Urz. Woj. Kujawsko-Pomorskiego z 2022 r. poz. 1091), Komisja Oświaty  

i Kultury  podjęła uchwałę nr 26/2022 o pozytywnym zaopiniowaniu projektu 

uchwały w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta Inowrocławia na lata 

2023-2034. 
 

Projekty uchwał uzyskały pozytywne opinie Komisji.  

 

Ryszard Brejza – Prezydenta Miasta Inowrocławia: 

Bardzo dziękuję. 

 

Opinia Komisji stanowi  - załącznik nr 2  do protokołu. 

 

Ad 5. Ustalenie planu pracy Komisji na I półrocze 2023 r. 

 

Elżbieta Jardanowska – Przewodnicząca Komisji: 

Przedstawiła propozycje do planu pracy Komisji Oświaty i Kultury na  

I półrocze 2023 r. wraz z autopoprawką.  
 

STYCZEŃ 

− Remonty i inwestycje w szkołach i przedszkolach prowadzonych przez Miasto 

Inowrocław  

w 2022 r. 

− Dowozy dzieci do szkół prowadzonych przez Miasto Inowrocław w aspekcie 

organizacyjnym  

i finansowym w roku 2022. 

− Sprawy wymagające opinii Komisji. 

− Sprawy bieżące. 

LUTY 

− Sprawozdanie z działalności Komisji za 2022 r. 

− Sprawozdanie z wysokości średniego wynagrodzenia nauczycieli na 

poszczególnych stopniach awansu zawodowego w szkołach prowadzonych 

przez Miasto Inowrocław za 2022 r.  

− Sprawy wymagające opinii Komisji. 

− Sprawy bieżące. 

MARZEC 

− Sprawozdanie z działalności merytorycznej Kujawskiego Centrum Kultury  

w Inowrocławiu  za 2022 r. Wizyta w Kujawskim Centrum Kultury. 

− Sprawozdanie z działalności merytorycznej Biblioteki Miejskiej im. Jana 

Kasprowicza  

w Inowrocławiu za 2022 r.  

− Sprawy wymagające opinii Komisji. 

− Sprawy bieżące. 
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KWIECIEŃ 

− Wypoczynek zimowy uczniów w aspekcie finansowym i organizacyjnym  

w 2023  r. 

− Sprawy wymagające opinii Komisji. 

− Sprawy bieżące. 

MAJ 

− Raport o stanie  Miasta Inowrocławia  za 2022 r. 

− Sprawozdanie z wykonania budżetu  Miasta Inowrocławia  za  2022 r.  

− Ustalenie planu pracy  Komisji Oświaty i Kultury na  II półrocze 2023 r. 

− Sprawy wymagające opinii Komisji. 

− Sprawy bieżące. 

CZERWIEC 

− Zapoznanie się z organizacją pracy w klasach pierwszych szkół podstawowych 

prowadzonych przez Miasto Inowrocław w roku szkolnym 2023/2024  

w aspekcie demograficznym. Wizyta w Szkole Podstawowej nr 6  

w Inowrocławiu.  

− Propozycje imprez kulturalnych na okres letni  2023 r. dla mieszkańców 

Miasta Inowrocławia i kuracjuszy.  

− Sprawy wymagające opinii Komisji. 

− Sprawy bieżące. 
 

Kto z członków Komisji jest za przyjęciem planu pracy Komisji Oświaty i Kultury na 

I półrocze 2023 r. z uwzględnieniem autopoprawki?  
 

Głosowanie:   za – 4, przeciw – 0, wstrz. się – 0 

 

Na podstawie § 67 ust. 2 załącznika do uchwały nr X/99/2003 Rady Miejskiej 

Inowrocławia z dnia 26 czerwca 2003 r. w sprawie Statutu Miasta Inowrocławia (Dz. 

Urz. Woj. Kujawsko-Pomorskiego z 2022 r. poz. 1091), Komisja Oświaty  

i Kultury  podjęła uchwałę nr 27/2022 w sprawie przyjęcia planu pracy Komisji 

Oświaty i Kultury na I półrocze 2023 r. 
 

Plan pracy stanowi  -  załącznik nr 3  do protokołu. 

 

Ad 6. Sprawy wymagające opinii Komisji.  

 

Magdalena Kaiser – Naczelnik Wydziału Oświaty i Sportu: 

Przedstawiła uchwałę zmieniającą uchwałę w sprawie ustalenia regulaminów 

obiektów i urządzeń użyteczności publicznej na terenie Miasta Inowrocławia, w tym 

oddanych w trwały zarząd – stanowi załącznik nr 4 do protokołu.  

 

Elżbieta Jardanowska – Przewodnicząca Komisji: 

Otwieram dyskusję. 
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Maria Stępniowska – członek Komisji: 

Pani Naczelnik, a czy w tych regulaminach też są godziny podane? 

 

Magdalena Kaiser – Naczelnik Wydziału Oświaty i Sportu: 

Przy tych boiskach są podane godziny.  

 

Elżbieta Jardanowska – Przewodnicząca Komisji: 

Skoro nie ma więcej chętnych do zadawania pytań to przechodzimy do głosowania.  

 

Kto z członków Komisji jest za przyjęciem uchwały zmieniającą uchwałę w sprawie 

ustalenia regulaminów obiektów i urządzeń użyteczności publicznej na terenie Miasta 

Inowrocławia, w tym oddanych w trwały zarząd? 
 

Głosowanie:   za – 4, przeciw – 0, wstrz. się – 0 

 

Na podstawie § 67 ust. 2 załącznika do uchwały nr X/99/2003 Rady Miejskiej 

Inowrocławia z dnia 26 czerwca 2003 r. w sprawie Statutu Miasta Inowrocławia (Dz. 

Urz. Woj. Kujawsko-Pomorskiego z 2022 r. poz. 1091), Komisja Oświaty  

i Kultury  podjęła uchwałę nr 27/2022 w sprawie przyjęcia planu pracy Komisji 

Oświaty i Kultury na I półrocze 2023 r. 

 

Ad 7. Informacja o zamierzeniach promujących Miasto Inowrocław na 2023 r. - 

stanowi załącznik nr 5 do protokołu. 

 

Adriana Szymanowska – Naczelnik Wydziału Kultury, Promocji i Komunikacji 

Społecznej: 

Przedstawiła materiał.  

 

Elżbieta Jardanowska  – Przewodnicząca Komisji: 

Otwieram dyskusję. 

Na początek chciałabym powiedzieć, że materiał był naprawdę bardzo bogaty  

i obszerny. Ogromnie gratuluję. Życzę, aby udało się Pani zrealizować wszystkie 

zaplanowane projekty. Proszę liczyć na wsparcie naszej Komisji. Mam tylko krótkie 

3 pytania.  

Jakie są szanse na orkiestry, w tym wydaniu w okresie przedpantemicznym? Jak na 

dzień dzisiejszy Pani to ocenia? 

 

Adriana Szymanowska – Naczelnik Wydziału Kultury, Promocji i Komunikacji 

Społecznej: 

Już częściowo wróciliśmy do tej formuły w tym roku. Kujawskie Centrum Kultury 

zorganizowało Festiwal Orkiestr i po zaproszeniach te, które akurat były to się  

zadeklarowały. Myślę, że to też był taki czas pobudzenia z tej pandemii  

i w przyszłym roku będzie to na jeszcze szerszą skalę.  
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Elżbieta Jardanowska  – Przewodnicząca Komisji: 

Bardzo się cieszę. Rozumiem z materiału, że kończy Pani projekt INOWROCŁAW 

6-5-4, który cieszył się przeogromnym powodzeniem, szczególnie wśród 

mieszkańców Miasta, a wkracza w to GET IN-OWROCŁAW. Rozumiem, że to 

będzie o takim samym charakterze? 

 

Adriana Szymanowska – Naczelnik Wydziału Kultury, Promocji i Komunikacji 

Społecznej: 

Tak. To będzie podobny format, ale ten efekt świeżości myślę, że jest potrzebny  

i stąd, też ta zmiana nazwy. Te akurat imprezy są promowane w naszym 

województwie na bilbordach. Kujawskie Centrum Kultury sponsoruje, takie 

kampanie reklamowe i oczywiście na Facebook.  

 

Elżbieta Jardanowska  – Przewodnicząca Komisji: 

Poproszę jeszcze o kilka słów na temat dwóch imprez pod nazwą Rzymianie  

w Askaukalis i Integracja Ty i Ja.  

 

Adriana Szymanowska – Naczelnik Wydziału Kultury, Promocji i Komunikacji 

Społecznej: 

Impreza w Askaukalis to zwrócił się do nas Pan, który fascynuje się historią i działa 

w Stowarzyszeniu MUNIN. Organizuje też różne scenografie oraz rekonstrukcje.  

I w tym roku chciałby trochę bardziej wejść w temat tego szlaku Bursztynowego oraz 

zorganizować imprezę w nowej części Parku Solankowego. Jesteśmy już po 

pierwszym spotkaniu z nim. Mamy wzajemne deklaracje co do współpracy. Plan tego 

wydarzenia może być naprawdę ciekawy, różne pokazy itp. Także to będzie 

towarzyszyło wydarzeniom tym, które my organizujemy. Planowali to chyba na 

początku czerwca. Także myślę, że z terminem też się wpiszą Dni Inowrocławia. 

Projekt może być naprawdę ciekawy. Myślę, że większość kosztów poniesie sam 

organizator, ale też zadeklarował szukanie sponsorów na to wydarzenie. My 

oczywiście możemy wesprzeć tak technicznie, promocyjnie i z racji oszczędności, 

nasze deklaracje się na tym kończą. Zapraszamy też Stowarzyszenia do udziału  

w konkursach otwartych ofert, bo zawsze na koniec roku budżetowego ogłaszamy 

takie konkursy między innymi na działalność kulturalną, więc ten projekt idealnie by 

się wpisywał. I jeśli faktycznie taki będzie to myślę, że Komisja udzieli wsparcia.  

 

Elżbieta Jardanowska  – Przewodnicząca Komisji: 

Dziękuję bardzo. 

Czy są jeszcze jakieś pytania do materiału? 

 

Adriana Szymanowska – Naczelnik Wydziału Kultury, Promocji i Komunikacji 

Społecznej: 

Wspomnę jeszcze, że zaplanowaliśmy reklamę i oznaczenia sponsorskie  

w Ogólnopolskich Stacjach Telewizyjnych. Na ten moment koszty są bardzo duże, 

dlatego też staramy się wykorzystywać kontent i brać udział w różnych programach 

telewizyjnych. Przykładem tego jest np. ostatnia relacja na TVN BIS, gdzie Pani 

Prezydent się wypowiadała. My przygotowaliśmy materiały filmowe i zdjęciowe, 
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żeby wypromować Inowrocław. Było to w kontekście oszczędzania energii itd.  

i tego, jak Inwestycje Unijne pomagają później przy takich kryzysach. Wtedy 

mieliśmy okazję pokazać inwestycje, które zostały poczynione ze środków z Unii 

Europejskiej, więc to też uważam za bardzo dobry aspekt promocji.  

  

Elżbieta Jardanowska  – Przewodnicząca Komisji: 

Jeśli nie ma więcej pytań to podsumowując, chcę powiedzieć, że gratuluję przede 

wszystkim imprezy, która moim zdaniem będzie mogła bardzo zapromować nasze 

Miasto, a mianowicie Dożynki Wojewódzkie, które otrzymał Inowrocław wraz  

z Powiatem. Myślę, że to będzie ogromna odpowiedzialność i duża promocja. 

Uważam, że ten materiał znakomicie mógłby stać się folderem dla mieszkańców 

Miasta Inowrocławia. Jest bardzo dobrze zrobiony. Szczerze gratuluję.  

 

Ad 8.  Sprawy bieżące. 

 

W tym punkcie żadnych spraw bieżących nie było.  

 

Elżbieta Jardanowska  – Przewodnicząca Komisji: 

W związku z wyczerpaniem porządku obrad, zamykam posiedzenie dzisiejszej 

Komisji. 

 

 
Przewodnicząca 

Komisji Oświaty i Kultury 

 

/-/Elżbieta Jardanowska 
 

Protokółowała: 
 

/-/Monika Kozioł  

 

 

 


